
Beste inwoner

Alle partijen trapten de voorbije weken 
hun verkiezingstraject af. Ook de N-VA. 
En onze voorzitter benadrukte meer-
maals hoe belangrijk de verkiezingen van 
2024 zijn. 

Voor de N-VA is het belangrijk dat wie 
werkt daarvoor beloond wordt. We willen 
als partij welvaart creëren en ervoor 
zorgen dat de rekeningen in orde zijn. 
Daarop hameren we in Merkplas al jaren 
en we bekritiseren daarbij steeds het 
stuitende gebrek aan transparantie. 

We vinden het belangrijk dat nieuw-
komers zich integreren én Nederlands 
leren. Onze taal is en blijft de belangrijk-
ste sleutel tot de arbeidsmarkt en tot alle 
collectieve voorzieningen zoals gezond-
heidzorg en onderwijs. Om ons onderwijs 
opnieuw op niveau te krijgen mogen 
we niet alleen naar minister Ben Weyts 
kijken. We moeten evenzeer verantwoor-
delijkheid geven aan alle betrokkenen én 
aan ouders. Zij hebben een belangrijke 
rol die we niet kunnen delegeren aan 
leerkrachten.  

Tot slot vinden we dat Vlamingen fi er 
moeten zijn op Vlaanderen, op onze 
geschiedenis en op onze toekomst. Hoe 
we identiteit ook defi niëren, Vlamingen 
hebben het moeilijk om hun Vlaamse 
identiteit te uiten. Op 11 juli vieren we 
onze Vlaamse feestdag. Laten we op die 
dag onze trots en fi erheid tonen. Hang 
een Vlaamseleeuwenvlag buiten en kom 
naar ons 11 juli evenement.

Luc Holthof
Voorzitter

Hang op 11 juli de Vlaamse leeuw uit 
en win De Canon van Vlaanderen

HOE KAN U WINNEN?

1       Hang op 11 juli uw vlag buiten en neem een foto.
2       Stuur uw foto naar merksplas@n-va.be. Geen mail? Bel dan tussen 9 en 10 

uur naar Luc Holthof op 0478 09 78 97.
3       Twee willekeurig gekozen winnaars ontvangen De Canon van Vlaanderen.

GEEN VLAG?

Ontvang een gratis vlag via Harrie van der Vloet 
(014 63 33 60 of harrie.vandervloet@n-va.be) 
of Kris Schuermans (0496 28 64 12 of 
kris.schuermans@n-va.be).

Aanpassing openbare ruimte 
gemeentehuis kan beter
Het bestuur pakte eindelijk de ruimte aan het gemeentehuis aan. De N-VA, 
bij monde van Tine van der Vloet, is genuanceerd en hee�  vragen bij de nieuwe 
parking, de mooie beplanting en het wandelpad. 

Lees verder op pagina 2.

De parkeerplaatsen voor personen 
met een handicap zijn erg onhandig 
in gebruik. Er werd duidelijk 
niet goed over nagedacht.” Tine van der Vloet, gemeenteraadslid 
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Bestuur niet duidelijk over rioleringswerken en open grachten
Het gemeentebestuur gaat er prat op dat het veel investeert in rioleringswerken. Daarvoor krijgen gemeentes subsidies van de 
Vlaamse overheid. Aan die subsidies zijn voorwaarden gekoppeld. Een daarvan is dat de grachten open moeten zijn (en blijven). 
En daar knelt in Merksplas het schoentje.

Inwoners leggen grachten 
dicht
Meerdere inwoners namen 
onlangs het heft in eigen 
handen en legden de gracht 
voor hun perceel dicht. Dat is 
volgens N-VA Merksplas een 
gevolg van het beleid dat de 
gemeente ter zake voert. De 
bermen die de bewoners zelf 
maaien en netjes proberen te 
houden, worden stuk gereden 
omdat de straten niet breed 
genoeg zijn om een (land-
bouw)voertuig door te laten. 
Daarnaast onderhoudt de 

gemeente de open grachten 
op een erg slordige manier: 
men maakt zaken stuk en 

dropt het vuil gewoon op de 
bermen. Wie de voorzijde van 
zijn perceel netjes wil houden, 
gaat bijgevolg over tot ingre-
pen zoals het dichtleggen van 
de grachten. Dat verbaast de 
N-VA niet.

Aanmaningen volgen
De N-VA is wel verbaasd over 
het niet correct informeren 
van burgers en de laksheid 
waarmee het bestuur zijn rol 
vervult. Men beweert vaak 
aanwezig te zijn in de gemeente 
en de wijken goed te kennen. 

Waarom duurt het dan zo 
lang voor men ingrijpt? De 
N-VA-fractie kaartte dat 
onderwerp aan tijdens de 
gemeenteraad. Na lang door-
vragen kregen we het volgende 
antwoord: “Men mag maar zes 
meter dichtleggen per kavel, 
namelijk de lengte van de 
oprit. En alle grachten moeten 
open zijn.” Het verhaal krijgt 
nog een staartje, want een 
inwoner uit de Hoevestraat 
werd aangemaand om de 
grachten opnieuw open te 
leggen.

Wist u dat …

… we op zondag 23 april voor het eerst 
ontbijt aan huis organiseerden? Dat was 
een groot succes. Onze bestuursleden 
brachten de ontbijten aan huis. We hoorden 
alleen maar positieve feedback. De actie is 
absoluut voor herhaling vatbaar. Bedankt 
aan alle ontbijters!

… het weekend van 12, 13 en 14 
mei in het teken stond van het groot 
N-VA-congres. Daar kwamen een 
tiental thema’s aan bod die ons allen 
aanbelangen. Pensioenen, onderwijs, 
werk en wonen zijn thema’s die hier 
en nu belangrijk zijn. De inbedding in 
de NAVO en de EU en het vrijwaren 
van de rechtsstaat zijn thema’s die 
eerder als randvoorwaarden belang-
rijk zijn. N-VA Merksplas was actief 
aanwezig. De slottoespraak van voor-
zitter Bart De Wever was inspirerend 
en bemoedigend. Op naar 2024! 

Kent u uw wijkagent?
Weet u wie uw wijkagent is? Waarover u hem kan aanspreken? 
Hoe en wanneer u hem kan bereiken? We vroegen aan de 
burgemeester om voor alle Spersers een informatieve vergade-
ring te organiseren om de wijkagenten en hun werking voor te 
stellen. Aanvankelijk was er wat weerstand maar uiteindelijk 
vond de vergadering in mei plaats. Voor de geïnteresseerden 
was het een boeiende en leerrijke ervaring. Helaas waren er 
niet veel aanwezigen. Dat is jammer, want we horen vaak dat 
onze inwoners niet weten wie de wijkagent is en wat hij doet. 

Asfalteringswerken Leest 
dankzij N-VA 
De inwoners van de Leest klagen over de geluidshinder die het vele 
verkeer op de klinkers met zich meebrengt. We legden dat probleem al 
vaak op de tafel en kunnen nu tevreden melden dat het bestuur actie 
onderneemt. Het bestek zou opgemaakt zijn: de klinkers verdwijnen op 
de vier overgangsplaatsen en er komt een nieuwe fundering. De werken 
vinden plaats na het bouwverlof. N-VA Merksplas wil de spreekbuis van 
alle burgers zijn. En dit dossier illustreert dat we dat zijn!

Onze voorzitter 
licht een amen-

dement over 
onderwijs toe.

N-VA onthoudt zich bij 
stemming nieuwe uitbaters 
Kapel van de Kolonie
Het bestuur hakte de knoop door: Deust Events zal de 
komende twee jaar de kapel uitbaten. Volgens het bestuur 
hee�  Deust Events een frisse aanpak en laagdrempelige 
ideeën. N-VA Merksplas hee�  een paar onbeantwoorde 
vragen en onthield zich daarom bij stemming.

Sociale economie?
De N-VA vraagt zich af hoe men het thema ‘sociale economie’ 
in de zaak zal integreren. Volgens het gemeentebestuur was 

dat alleen maar een suggestie en was het geen vereiste om 
daarover iets in de visie te vermelden. Dat vinden we bijzon-
der jammer.  

Betalen maar
En de belastingbetaler? Die krijgt niets terug. Vanaf 2024 
stijgen de prijzen die onze verenigingen moeten betalen voor 
het gebruik van de Kapel. Tijdens de commissie Kolonie die 
eerder dit jaar plaatsvond, beloofde het bestuur nochtans een 
tussenkomst. Opnieuw een loze belofte. Wat ook niet duide-
lijk is, is of de prijzen al vastliggen. De burgemeester zei dat 
Deust Events de prijzen moet bepalen. Maar dat klopt niet. 
Net zoals in het verleden het geval was, moet ook in dit geval 
de gemeenteraad de prijzen goedkeuren. Kent de burgemees-
ter de eigen procedures niet?

Niet over nagedacht
De reguliere parkeerplaatsen zijn nu recht 
en breed. Dat is positief. Maar ze bevin-
den zich verder van de ingang van het ge-
meentehuis en het gemeenschapscentrum 
dan voorheen. En door de locatie van de 
fietsenrekken is er geen vlotte doorgang 
mogelijk. Tine van der Vloet: “Het valt ons 
op – en het werd al door meerdere bur-
gers gesignaleerd – dat de parking voor 
personen met een handicap niet goed in-
gericht werd. Er werd duidelijk niet over 
nagedacht. De parkeerplaatsen liggen heel 
schuin waardoor het niet evident is om er 

vlot uit te rijden. Achteruit rijden en tege-
lijkertijd afdraaien is haast onmogelijk.”

Experts staan klaar
Enkele maanden gelden sloot het bestuur 
een samenwerkingsovereenkomst af met 
Inter. Dat is een organisatie met experts 
op het vlak van het inrichten van ruim-
ten en gebouwen voor mensen met een 
beperking. Waarom laat het bestuur zich 
niet adviseren door Inter? De bevoegde 
schepen antwoordde dat de gemeente de 
parkeerplaatsen zelf tekende omdat ‘het 
toch niet ging om een groot en moeilijk 
project’. We denken dat de schepen zich 

vergist en het is duidelijk dat de inplan-
ting een pak beter kan. 

Wandelpad zichtbaar voor iedereen?
Het wandelpad tussen de bomen en de 
bloembakken dient als veilige weg om 
naar school te gaan. Ook dat is niet me-
teen duidelijk. “We vrezen dat er fietsen 
geparkeerd zullen worden. De bevoegde 
schepen laat weten dat er iets op de grond 
kan geschilderd worden om te verdui-
delijken dat het een wandelpad is. Dat is 
toch te gek voor woorden?”, zegt Tine van 
der Vloet. 

Vervolg van artikel op pagina 1.

Padelvelden zorgen voor geluidshinder 
We kaartten al meermaals aan dat de padelvelden geluidsoverlast veroorzaken. Nu het mooi weer 
is, neemt het gebruik van de velden toe. We hoorden van de omwonenden dat het bestuur op een 
vergadering meldde dat er een geluidstudie komt. We vroegen of die studie al uitgevoerd werd 
en of er oplossingen uit de bus kwamen. Men onderzoekt momenteel of een snipperwand soelaas 
kan bieden. We suggereerden dat een dak ook een oplossing kan zijn. Ondertussen vernamen we 
dat de buurt niet ingetekend heeft om een snipperwand te plaatsen en dat de bewoners een brief 
ontvingen dat er geen snipperwand komt. Het bestuur zoekt niet naar een andere oplossing. Het 
vraagt de club wel om de activiteiten te stoppen om 22 uur.

www.n-va.be/merksplasmerksplas@n-va.be



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


